
Referat af bestyrelsesmøde i Solbakkens Grundejerforening. 

 

Sted: Inside,  

Tidspunkt: 2. oktober. 2007, kl. 19.30 

 

Mødedeltagere: 

Flemming Aagaard, 17 

Henning Espersen, 52 

Knud Hansen, 44 

Charlotte Sørensen, 82 

Niels Poulsen, 6 

Flemming Laustsen, 16 

John Bech, 57 

 

Fraværende: 

Petrine Poulsen, 21 

 

Der blev gennemgået og besluttet følgende: 

 

1. Vedr. at der forekommer bilkørsel over det grønne areal mellem Solbakken og 

Selskabsvejen. Der er placeret en stor sten – som forhindrer dette. 

2. Vedr. om der er offentligt gennemgang på stien ved nr. 54. Der er skrevet et brev til 

Favrskov Kommune (FK), se følgende link: http://www.solbakken-

hammel.dk/download/F.K.T&A%20Jette%20Weng%20boligsti.doc .  Svar fra FK kan ses 

under følgende link: http://www.solbakken-

hammel.dk/download/Svar%20fra%20FK%20offentlig%20sti.pdf 

3. Der er erfaret problemer med glasskår fra itu slåede flasker. Der laves et indlæg til 

hjemmesiden – om dette problem. 

4. Vedr. vedligeholdelse og manglende sti belysning, se følgende link: http://www.solbakken-

hammel.dk/download/vedligeholdelse.doc . Svar fra FK, se følgende link: 

http://www.solbakken-

hammel.dk/download/Svar%20fra%20FK%20Generel%20vedligeholdelse.pdf . Vedr. klage 

over manglende sti belysning, så er dette ikke besvaret af FK. 

5. Forslag til dagsorden på næste generalforsamling: Bestyrelsesmedlemmer holdes kontingent 

fri. 

 

Tidspunkter for de næste bestyrelsesmøder kan ses på hjemmesiden (http://www.solbakken-

hammel.dk). 

 

Med venlig hilsen 

John Bech, 57 


